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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2023.gada 12.oktobrī                                                                                                       Nr. 23 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 11:20 
Sēde atklāta plkst. 11:34 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Staņislavs Šķesters, 
Deputāts Guntis Rasims, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts 
Aivars Buharins, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns (no plkst.11:34 līdz 
plkst.11:41 un no plkst.11:48 līdz plkst.12:43), Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guna Zenčenko (no plkst.11:34 
līdz plkst.11:37 un no plkst.11:59 līdz plkst.12:43). 

 
Uzaicinātie: 

 Rēzeknes novada sporta skolas direktors Aldis Ciukmacis (47.§), Latvijas vieglatlēte, 
sprintere Gunta Vaičule (47.§) 

 
Darba kārtībā: 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo noteikumu Nr.13 

„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 2.marta lēmumā „Par Rēzeknes 
novada pašvaldības pastāvīgo kustamas mantas un nekustamā īpašuma atsavināšanas, arī 
atsavināšanas izsoles kārtībā, telpu un zemes nomas tiesību izsoles komisiju 
izveidošanu”. 

3. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Birztalas”- 2, Dricānos, Dricānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

4. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalieji”, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

5. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Strautiņi”- 15, Dricānos, Dricānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 
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6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Ailes”, Kaunatas pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma ‘’Ceļmalas’’, Silmalas pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

8. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Liepavots”, Silmalas pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

9. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Parka ielā 2 - 10, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

10. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Senču kolns”, Nautrēnu pagastā, pārdošanu mutiskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

11. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļavnieki”, Ozolaines pagastā, pārdošanu mutiskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

12. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pakalnes”, Stoļerovas pagastā, pārdošanu mutiskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

13. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Skaistmola”, Stoļerovas pagastā, pārdošanu 
mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

14. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

15. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

16. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

17. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

18. Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

19. Par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Lendžu pagastā. 

20. Par piekrišanu nekustamā īpašuma iegūšanai I.M. īpašumā Ozolaines pagastā. 

21. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.2 nomas līguma 
pārjaunošanu. 

22. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.3 nomas līguma 
pārjaunošanu. 

23. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.4 nomas līguma 
pārjaunošanu. 

24. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.13 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

25. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.14 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

26. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.15 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

27. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.16 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

28. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.20 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

29. Par nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar L.K. Kaunatas pagastā. 

30. Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu izbeigšanu Pušas pagastā. 

31. Par patapinājuma līguma izbeigšanu ar Viļānu labdarības biedrību "ATBALSTS". 
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32. Par nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

33. Par nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

34. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres pagastā, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu. 

35. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

36. Par nekustamā īpašuma “Zvaigzne (..)”, Ozolaines pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

37. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Silmalas pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

38. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu. 

39. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu. 

40. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu. 

41. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Jaunā māja (..)”- (..)  , Dricānos, Dricānu pagastā, 
nodošanu atsavināšanai N.G. 

42. Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Kalnu ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nodošanu atsavināšanai T.K. 

43. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Sokolku pagastā, Rēzeknes novadā, nodošanu 
atsavināšanai L.G. 

44. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai pamatskolai. 

45. Par 2009.gada 2.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.69 darbības izbeigšanu ar 
V.B. Lendžu pagastā. 

46. Par 2019.gada 2.oktobra Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.259/865 izbeigšanu 
Rikavas pagastā. 

47. Par finansiālu atbalstu ceļā uz Olimpiskajām spēlēm. 
 
 

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo noteikumu Nr.13 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.2 „Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu 
Ziņo Austris Seržants: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra saistošo 
noteikumu Nr.13 „Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 
6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 19. oktobra 
saistošo noteikumu Nr.13 „Grozījumi Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 
izdošanu". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 2.marta lēmumā „Par Rēzeknes 
novada pašvaldības pastāvīgo kustamas mantas un nekustamā īpašuma atsavināšanas, 

arī atsavināšanas izsoles kārtībā, telpu un zemes nomas tiesību izsoles komisiju 
izveidošanu” 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 2.marta 
lēmumā „Par Rēzeknes novada pašvaldības pastāvīgo kustamas 
mantas un nekustamā īpašuma atsavināšanas, arī atsavināšanas izsoles 
kārtībā, telpu un zemes nomas tiesību izsoles komisiju izveidošanu”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir mainīts vārds? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 2.marta 
lēmumā „Par Rēzeknes novada pašvaldības pastāvīgo 
kustamas mantas un nekustamā īpašuma atsavināšanas, arī 
atsavināšanas izsoles kārtībā, telpu un zemes nomas tiesību 
izsoles komisiju izveidošanu”". 

 
3.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Birztalas”- 2, Dricānos, Dricānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2023.gada 2.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
“Birztalas”- 2, Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Birztalas”- 2, 
Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli". 

 
4.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalieji”, Dricānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2023.gada 31.augusta 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalieji” 
Dricānu pagastā pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalieji”, Dricānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
5.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Strautiņi”- 15, Dricānos, Dricānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2023.gada 3.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
“Strautiņi”- 15, Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tā ir izsole ar augšupejošu soli dzīvokļiem. Vai ir pilna informācija, 
ka Dricānu tuvumā nav bāreņi, kuriem ir nepieciešams sagatavot 
dzīvokli? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Ir apvienības iesniegumu, ka dzīvoklis nav nepieciešams pašvaldības 
funkciju veikšanai. Jautājums ir arī saskaņots ar Ritu Žurzdinu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kā zināms, apvienībām informācijas par potenciālajiem klientiem nav. 
Aicinu līdz domes sēdei pārbaudīt informāciju par bāreņu sarakstu. Arī 
par citiem, kuri ir prasījuši dzīvokļus. Kā arī, vai ir veikts izvērtējums 
dzīvokļa atsavināšanai kā tādai. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Strautiņi”- 15, 
Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli". 

 
6.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Ailes”, Kaunatas pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2023.gada 
11.septembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Ailes” Kaunatas pagastā pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Ailes”, Kaunatas pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma ‘’Ceļmalas’’, Silmalas pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Maltas apvienības pārvalde” 2023.gada 31.augusta 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma ‘’Ceļmalas’’, 
Silmalas pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma ‘’Ceļmalas’’, Silmalas 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
8.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Liepavots”, Silmalas pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Maltas apvienības pārvalde” 2023.gada 30.augusta 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Liepavots”, 
Silmalas pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas tur ir par būvēm? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Bijusī katlu māja. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Katlu māja ar visu zemi zem tās? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šī katlu māja tehniski nav vajadzīga? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Ņemot vērā Maltas apvienības pārvaldes atzinumu, jā, tā nav 
nepieciešama pašvaldības funkciju veikšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Liepavots”, Silmalas 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Parka ielā 2 - 10, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2023.gada 2.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
Parka ielā 2 - 10, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Parka ielā 2 - 10, 
Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli". 

 
10.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Senču kolns”, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
mutiskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2023.gada 13.jūnija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Senču kolns”, 
Nautrēnu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Atgādiniet apvienību izvēli mutiskā un elektroniskā izsolē. 

Izsaka priekšlikumu 
Iveta Ladnā: 

Elektroniskajās izsolēs var pieteikties visi pretendenti. Pieteikšanās ir 
elektronisko izsoļu vietnē. Savukārt mutiskās izsoles notiek tajos 
gadījumos, kad pieteikties var tikai pierobežnieki. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Senču kolns”, Nautrēnu 
pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
11.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļavnieki”, Ozolaines pagastā, pārdošanu mutiskā 
izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Maltas apvienības pārvalde” 2023.gada 31. augusta 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļavnieki”, 
Ozolaines pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļavnieki”, Ozolaines 
pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
12.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pakalnes”, Stoļerovas pagastā, pārdošanu 
mutiskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2023.gada 3.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pakalnes”, 
Stoļerovas pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Pakalnes”, Stoļerovas 
pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
13.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Skaistmola”, Stoļerovas pagastā, pārdošanu 
mutiskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2023.gada 3.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Skaistmola”, 
Stoļerovas pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Skaistmola”, Stoļerovas 
pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
14.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik ir hektāru? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

No galvas nepateikšu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
15.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
16.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
17.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Stoļerovas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
18.§ 

Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā". 

 
19.§ 

Par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Lendžu pagastā 
Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 4.oktobra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par 
nenotikušu Lendžu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas tālāk tiks darīts? 
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Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Tiks rīkota atkārtota izsole. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir vērts rīkot atkārtoti, ja neviens nav pieteicies? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lēmumu pieņems pati apvienība. Bija informācija, ka šīm telpām 
pretendents bija. Viņš nokavēja vai aizmirsa? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Pretendentu neapmierināja summa. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par telpu 
nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Lendžu 
pagastā". 

 
20.§ 

Par piekrišanu nekustamā īpašuma iegūšanai I.M. īpašumā Ozolaines pagastā 
Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot I.M. 2023.gada 29.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
piekrišanu nekustamā īpašuma iegūšanai I.M. īpašumā Ozolaines 
pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai saraksti tiek pārbaudīti, kuriem ir liegtas tiesības? 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Tas ir nepilsonis. 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Ir jāskatās, vai tā ir lauksaimniecības zeme, vai meža zeme. Uz šo brīdi 
tā ir mazdārziņa teritorija. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
piekrišanu nekustamā īpašuma iegūšanai I.M. īpašumā 
Ozolaines pagastā". 

 
21.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.2 nomas 
līguma pārjaunošanu 
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Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 
pārvalde” 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.2 nomas 
līguma pārjaunošanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

15 centi? 

Izsaka priekšlikumu 
Vadims Čuhnovs: 

Jā, 15 centi par kvadrātmetru. Tās ir novietnes pie daudzdzīvokļu 
mājām. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.2 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
22.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.3 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot R.B. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.3 
nomas līguma pārjaunošanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kad tika slēgts iepriekšējais līgums? 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

2007.gadā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir pagājuši daudzi gadi un līgumā vajadzētu iestrādāt, ka summa ir 
jāpārskata. Mūsdienās 15 centi nav nekas. Protams, cilvēkiem ir labi, 
lai viņi tur dzīvo. Bet ar tādām summām neko nevar uzturēt. 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Tas nav dzīvoklis, bet gan novietne. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir malkas šķūnis? 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Iespējams. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pie nākošajiem līgumiem vajadzētu piemērot kādu koeficientu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai šis lēmums atbilst iepriekš pieņemtajiem lēmumiem? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Aprēķins notiek, atbilstoši noteiktajam koeficientam. Tā ir noteikta 
metodika, pēc kuras grāmatveži vadās. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Maksa tiek noteikta, atbilstoši metodikai. Pēc cik ilga laika summa tiek 
pārskatīta? 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Ja ir izmaiņas normatīvajos aktos. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinājums precizēt pieeju, vēlreiz iepazīstoties ar normatīvu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.3 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
23.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.4 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot G.B. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.4 
nomas līguma pārjaunošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.4 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
24.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.13 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 
pārvalde” 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.13 nomas 
līguma pārjaunošanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.13 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
25.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.14 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot I.L. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas 
Nr.14 nomas līguma pārjaunošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.14 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
26.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.15 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot M.D. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas 
Nr.15 nomas līguma pārjaunošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.15 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
27.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.16 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot R.A. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas 
Nr.16 nomas līguma pārjaunošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.16 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
28.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas Nr.20 nomas 
līguma pārjaunošanu 

Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot J.V. 2023.gada 28.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpas 
Nr.20 nomas līguma pārjaunošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
telpas Nr.20 nomas līguma pārjaunošanu". 

 
29.§ 

Par nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar L.K. Kaunatas pagastā 
Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot L.K. 2023.gada 25.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar L.K. Kaunatas 
pagastā. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ar kuru datumu līgumu izbeigt? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Pēc domes lēmuma stāšanās spēkā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāda ir platība? Kur šīs telpas atrodas? 

Izsaka viedokli 
Vadims Čuhnovs: 

Tās ir telpas Rāznas ielā 38, Kaunatā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar L.K. 
Kaunatas pagastā". 

 
30.§ 

Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu izbeigšanu Pušas pagastā 
Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot A.R. 2023.gada 3.oktobra iesniegumu, V.L. 2023.gada 
3.oktobra iesniegumu, I.P. 2023.gada 3.oktobra iesniegumu, D.T. 
2023.gada 3.oktobra iesniegumu, M.T. 2023.gada 3.oktobra 
iesniegumu, O.L. 2023.gada 3.oktobra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nedzīvojamo telpu nomas līgumu izbeigšanu Pušas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šādā veidā var noformulēt lēmumu arī par nomas līguma 
pārjaunošanu. Visu iekļaut vienā lēmumā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinājums juridiskai nodaļai skatīties, ja ir iespējams, tad optimizēt 
lēmuma tekstuālo pusi. Protams, ja tas ir tiesiski korekti. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nedzīvojamo telpu nomas līgumu izbeigšanu Pušas pagastā". 

 
31.§ 

Par patapinājuma līguma izbeigšanu ar Viļānu labdarības biedrību "ATBALSTS" 
Ziņo Vadims 
Čuhnovs: 

Izskatot Viļānu labdarības biedrības "ATBALSTS" 2023.gada 
22.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
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izskatīšanai kārtējā domes sēdē par patapinājuma līguma izbeigšanu ar 
Viļānu labdarības biedrību "ATBALSTS". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
patapinājuma līguma izbeigšanu ar Viļānu labdarības 
biedrību "ATBALSTS"". 

 
32.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot O.F. 2023.gada 29.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
33.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot V.D. 2023.gada 29.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, kas atrodas Griškānu pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
34.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres pagastā, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.S. 2023.gada 26.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšāres, Dekšāres 
pagasts, Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, 
Dekšāres pagastā, Rēzeknes novadā, nosacītas cenas 
apstiprināšanu". 

 
35.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.E. 2023.gada 16.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
36.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zvaigzne (..)”, Ozolaines pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 
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Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.I. 2023.gada 26. septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “Zvaigzne (..)”, Ozolaines pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “Zvaigzne (..)”, Ozolaines pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
37.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Silmalas pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot V.F. 2023.gada 29.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Silmalas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Silmalas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
38.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot V.Š. 2023.gada 27.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes 
novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu". 

 
39.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, 
nosacītas cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot O.O. 2023.gada 2.oktobra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa 
īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, 
nosacītas cenas apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

7000 euro cena par dzīvokli ir liela. Vai samaksas kārtība tiek piekopta 
visiem viena? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Atbilstoši Publiskas personas mantas atsavināšanas likumam, ir 
noteikts, ka pašvaldība ir tiesīga atļaut uz nomaksu 5 gadu laikā veikt 
šo samaksu. 10% ir jāiemaksā viena mēneša laikā un atlikušais 
maksājums ir 6% gadā, kā to nosaka likuma norma. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu". 

 
40.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, 
nosacītas cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot F.A. 2023.gada 26.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes 
novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu". 

 
41.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Jaunā māja (..)”- (..)  , Dricānos, Dricānu pagastā, 
nodošanu atsavināšanai N.G. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot N.G. 2023.gada 26.aprīļa atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Jaunā māja (..)”- (..)  , Dricānos, 
Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai N.G. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Jaunā māja (..)”- (..)  , 
Dricānos, Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai N.G.". 

 
42.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Kalnu ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nodošanu atsavināšanai T.K. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot T.K. 2022.gada 6.jūlija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Kalnu ielā (..), Maltā, 
Maltas pagastā, nodošanu atsavināšanai T.K. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Kalnu ielā (..), 
Maltā, Maltas pagastā, nodošanu atsavināšanai T.K.". 

 
43.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Sokolku pagastā, Rēzeknes novadā, nodošanu 
atsavināšanai L.G. 

Izsaka priekšlikumu 
Iveta Ladnā: 

Izskatot L.G. 2022.gada 17.maija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
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nekustamā īpašuma “(..)”, Sokolku pagastā, Rēzeknes novadā, 
nodošanu atsavināšanai L.G.. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Sokolku pagastā, Rēzeknes 
novadā, nodošanu atsavināšanai L.G.". 

 
44.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai pamatskolai 
Ziņo Georgs 
Ignatjevs: 

Izskatot Rēzeknes novada speciālās pamatskolas 2023.gada 
29.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par finanšu līdzekļu piešķiršanu 
Rēzeknes novada speciālai pamatskolai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šīs ir pozīcijas, kuras vajadzēja prognozēt, sastādot 2023.gada 
budžetu. Jo īpaši tas attiecas uz kurināmo. Kāpēc šīs summa tagad 
parādā un tās netika plānotas 2023.gada budžetā? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Mēs nedrīkstam plānot budžetu ar deficītu. Tika paredzētas tās 
izmaksas, kuras ir nepieciešamas skolas pamatdarbības 
nodrošināšanai. Tur ir iekļautas darbinieku algas, ēdināšana, elektrība. 
Transporta izdevumos šo summu mēs nevarējām paredzēt. Varēja 
atļauties ielikt tikai 4000 euro. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Budžets tiek plānots, ņemot vērā pieejamo finanšu līdzekļu apjomu. 
Šis skaitlis jums bija zināms. Sastādot budžetu, tāmē jāiekļauj visi 
izdevumi, lai nodrošinātu iestādes darbu visa gada garumā. Atruna uz 
iepirkumu sadārdzinājumu nevarētu būt, jo cena šogad ir zemāka. No 
visas summas lauvas tiesa ir malkas iegādei, kas ir pats saimnieciski 
nepieciešamākais. Kāpēc plānošanas procesā ir radusies šāda 
neatbilstība? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Tādēļ, ka nauda tika izlietota, nodrošinot audzēkņu ēdināšanu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Finanšu disciplīna nosaka, ka attiecīgos finanšu resursus var izmantot 
tikai tam, kam tie ir plānoti. Kā varēja būt, ka finanšu resursi, kas bija 
plānoti malkai, tika izlietoti ēdināšanai? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Par šo situāciju tiku brīdināts daudz par vēlu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šodien ir 12.oktobris. Tā ir daudz par vēlu ne tikai darbinieku, bet arī 
iestādes vadītāja reakcija. Vai izpilddirektors var palīdzēt šajā situācijā 
ar skaidrojumu, kāpēc ir tik liela problēma aktivitāšu plānošanai šim 
gadam? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Tā ir iestādes vadītāja kompetence, sastādot budžeta tāmi. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Iestādes darbība ir jānodrošina. Un, protams, malkas iepirkumam 
nauda būs jādod. Aicinājums izpilddirektoram izvērtēt vadītāja 
atbildību šajā procesā. Un tas nav novēršams. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Vai nebija tā, ka 2023.gada sākumā tika apmaksāti arī kaut kādi rēķini 
arī no 2022.gada? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā, tika apmaksāti. Tur bija arī novada pašvaldības atbalsts. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Visai finansiālajai darbībai ir jābūt plānotai, ņemot vērā arī iepriekš 
uzņemtās saistības. Tam ir jābūt iestrādātam attiecīgā budžeta tāmē. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Tad, plānojot šī gada budžetu, Jūs zinājāt, ka ar to naudu, kas ir šim 
gadam, nepietiks? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā, to varēja paredzēt. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Par cik procentuāli atšķiras šī gada izdevumi no pagājušā gada 
izdevumiem? Iesniegtajā paskaidrojumā ir rakstīts par energoresursu, 
kurināmā un ēdināšanas cenas pieaugumu. 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Runa ir par darba algām tehniskajiem darbiniekiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kāpēc par transporta izdevumiem summa būtiski pieaug? Tā nav maza 
summa ikdienas remontiem. 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Pavisam skolā ir 10 transporta vienības. Ir liels nobraukums. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas jau bija zināms iepriekšējā gadā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Par šo summu pietiks nopirkt kurināmo visai apkures sezonai? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā, visai apkures sezonai visām ēkām. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad nākamajam gadam daļai kurināmā finansējumu nebūs 
nepieciešams ierēķināt? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir jādomā, ka kurināmais 2024.gada ziemai ir jāsagatavo 2023.gada 
sākumā. Jāveic iepirkums, lai malka būtu sagatavota, sakrauta un 
sausa. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Speciālās skolas tiek finansētas no diviem finansējumiem. Viens 
finansējums ir pedagogu, ko nedrīkst aiztikt un novirzīt citur. Paliek 
finansējums uzturēšanai. Pieauga minimālā alga tehniskajam 
personālam. Parasti visur budžetā iedod papildus, bet šoreiz speciālām 
skolām papildus nekas netiek dots. Līdz ar to izdevumi pārējām 
pozīcijām samazinās, jo tehniskajiem darbiniekiem algas ir jāpalielina. 
Un vēl viena problēma ir tā, ka no septembra skolēnu skaits ir 
samazinājies. Tas nozīmē, ka šī nauda būs vēl mazāka, nekā ir plānots 
budžets. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd iet runa par summāro finansējuma apjomu, lai nodrošinātu 
saimniecisko dzīvi visai skolai, tai skaitā, nodrošinot atlīdzību (sniedz 
informāciju). Ir priekšlikums atbalstīt attiecīgās summas piešķiršanu. 
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Aicinājums izpilddirektoram sniegt atbildi, no kāda avota šis 
finansējums tiks ņemts. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kādas funkcijas veic šie 10 transporta līdzekļi? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Bērnu atvešana un aizvešana, aizvešana uz baseinu, slidotavu, uz 
sporta zāli, ēdināšanas nodrošināšana, ekskursijas. Tās ir galvenās 
funkcijas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik kopumā ir bērnu? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

162 bērni. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Par speciālās skolas darbības analīzi tiks runāts atsevišķā tikšanās 
reizē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir jāstrādā, lai finanšu situācija šajā skolā uzlabotos. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kad skola sniegs ziņojumu, aicinājums pievienot arī analīzi par 
transportu maršrutiem, skolēnu skaitu, nobrauktajiem attālumiem. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Malkas nepietiks visai 2023. un 2024.gada apkures sezonai? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Malkas pietiks. Malka jau ir mūsu šķūņos. Sausa. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tātad malka ir piegādāta, tikai nav veikta apmaksa? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Paskaidrojumā ir rakstīts, ka malka tika iegādāta 2023.gada sākumā ar 
rezervi. Daļēji 2023./2024.gada apkures sezonai. 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Malkas pietiks. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Līdz aprīļa mēnesim ar esošo malku pietiks? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vai visi objekti kurinās ar malku? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Nē, mūsu objektos ir dažādi apkures veidi. Rozentovā ir tikai malka, 
Kalna ielā 4, Maltā, ir sašķidrinātās gāzes apkure, savukārt ēka 
Vecružinā apkurinās no zemes siltumsūkņa un malkas. Diemžēl zemes 
siltumsūknis atkal ir salūzis. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vai nav izdevīgāk nopirkt jaunu siltumsūkni, nekā remontēt šo? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Par to bija domāts. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir priekšlikums, attiecībā uz apkuri, pieaicināt kvalificētu speciālistu, 
kas izvērtēs visas apkures sistēmas darbību un iespējamos risinājumus. 
Lūgums izpilddirektoram sniegt viedokli par iespējamo finanšu avotu 
šī roba lāpīšanai. 
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Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Šo lēmuma projektu ir sagatavojusi finanšu nodaļa, bet tā kā nav 
norādes uz līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem, tad, es saprotu, no 
vispārējiem ieņēmumiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

No budžeta vadības īsti korekti tas nav. Uz domes sēdi ir jābūt precīzi 
formulētam, no kādas pozīcijas finansējums tiek pārbīdīts, paredzot šo 
tāmes izmaiņu. Ir priekšlikums atbalstīt attiecīgās summas piešķiršanu, 
papildinām darba kārtības pieņemamo sadaļu ar to, ka aicinām 
izpilddirektoru izvērtēt iestādes vadītāja atbildību šajā situācijā un 
nosakām, ka tuvākajā laikā aicinām sniegt ziņojumu par speciālās 
skolas darbības analīzi, kurā būs ietverta gan funkcionālā darbība, gan 
arī finansiālā analīze. Kāds varētu būt ziņojuma datums, lai varētu 
sagatavot kvalitatīvu ziņojumu? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Piesaistot kādu ekspertu? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nē, par skolas darbības analīzi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Mēneša pietiek? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā, pietiek. 

Deputāti: (diskutē) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
finanšu līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai 
pamatskolai". 

 
45.§ 

Par 2009.gada 2.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.69 darbības izbeigšanu 
ar V.B. Lendžu pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot V.B. 2023.gada 21.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
2009.gada 2.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.69 darbības 
izbeigšanu ar V.B. Lendžu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
2009.gada 2.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma 
Nr.69 darbības izbeigšanu ar V.B. Lendžu pagastā". 

 
46.§ 

Par 2019.gada 2.oktobra Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.259/865 izbeigšanu 
Rikavas pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot M.K. iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 2019.gada 2.oktobra Lauku 
apvidus zemes nomas līguma Nr.259/865 izbeigšanu Rikavas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
2019.gada 2.oktobra Lauku apvidus zemes nomas līguma 
Nr.259/865 izbeigšanu Rikavas pagastā". 

 
47.§ 

Par finansiālu atbalstu ceļā uz Olimpiskajām spēlēm 
Ziņo Guntis Rasims: Izskatot Guntas Vaičules 2023.gada 25.septembra iesniegumu, lūdzu 

izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par finansiālu 
atbalstu ceļā uz Olimpiskajām spēlēm 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir pieņemts lēmums, plānojot 2024.gada budžetu, Izglītības pārvaldes 
administrētajā finanšu tāmē iekļaut attiecīgo izdevumu. Aicinājums 
laicīgi šo jautājumu sakārtot ar grāmatvedības nodaļu un juristiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par finansiālu atbalstu ceļā uz 
Olimpiskajām spēlēm". 

Sēde slēgta plkst. 12:43 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                                    Monvīds Švarcs 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 


